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Geachte raadsleden,  

Voor donderdag 3 oktober a.s. staat er op de raadsagenda de ingezonden stukken m.b.t. het debat 
over zwaar verkeer in de binnenstad van Monnickendam maar ook in de andere kernen. Recentelijk 
bent u al geïnformeerd (bij de ingekomen stukken) over het onderzoek van de 3 studenten op 
Marken, waarbij ook gekeken is naar het zwaar verkeer. Binnenkort verwachten we het onderzoek 
met u te kunnen delen naar zwaar verkeer in de binnenstad Monnickendam dat wij hebben laten 
uitvoeren, ingezoomd op met name de inzameling van bedrijfsafval. Dit samen met de discussie over 
zwaar verkeer en onder meer de gemeentelijke afvalinzameling stellen wij u voor om met enkele 
raadsleden een klankbordgroep in te stellen om dit onderwerp te bespreken en om eventueel met 
gedragen verbetervoorstellen te komen. 

Graag horen wij van u of er belangstelling is voor een dergelijke klankbordgroep en wie van u daar 
zitting in wil nemen.  

 
Astrid van de Weijenberg  
Wethouder gemeente Waterland 
 


